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Abstract (en)
[origin: WO2016000003A1] The invention relates to a pull-out guide (1) for a movable furniture part (2), comprising at least one rail (3), which is
horizontal in the installed position, and a driver element (4) for a drive device (5) for the movable furniture part (2), which driver element can be
fastened on the rail (3), in particular detachably fastened, wherein the driver element (4) can be brought from a release position (L) in a fixing
position (F) with the rail (3) by way of a fastening movement (B) of the driver element (4), the fastening movement (B) being carried out in a
horizontal plane (H).

Abstract (de)
Ausziehführung (1) für ein bewegbares Möbelteil (2), mit zumindest einer, in Einbaulage horizontal ausgerichteten Schiene (3) und einem an
der Schiene (3), insbesondere lösbar, befestigbaren Mitnehmer (4) für eine Antriebsvorrichtung (5) für das bewegbare Möbelteil (2), wobei der
Mitnehmer (4) durch eine Befestigungsbewegung (B) des Mitnehmers (4) von einer Lösestellung (L) in eine Fixierstellung (F) mit der Schiene (4)
bringbar ist, wobei die Befestigungsbewegung (B) in einer horizontalen Ebene (H) erfolgt.
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